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REFERAT - FORBUNDSSTYREMØTE NR. 2, 2023  

Sted: Digitalt. Teams-link blir sendt ut på epost i forkant. 

Tid: Mandag 25. september 2023, kl. 17.00-19.30 

Kommende møter:  

- Strategisamling: fredag 10. og lørdag 11. november 2023, sted kommer 

- Ordinært styremøte: tirsdag 12. desember 2023, kl. 17.00-19.30, sted kommer 

DELTAKERE 

STYRET: 

President Richard Vogt 

Visepresident Katarina Staalesen 

Visepresident Elisabeth Vaaland Suhr 

Styremedlem Natalie Beatrice Andreassen  

Seksjonsleder, amerikansk fotball Eyvin Nygaard Sommerseth 

Seksjonsleder, cheer Liv Brurberg Hansen 

Seksjonsleder, disk Morten Ro Kolle 

Seksjonsleder, lacrosse Andrea Granerud  

 

ADMINISTRASJONEN: 

Fungerende generalsekretær Thomas Kejser-Lervik 

Økonomiansvarlig Nadja Olsen 

Organisasjonsansvarlig Thea Halgard (referent) 

Sportssjef amerikansk fotball Jørgen Benestad-Johansen 

 

FRAVÆRENDE: 

Ungdomsrepresentant Karoline Stellander 

Styremedlem Øyvind Rein 
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SAKSLISTE 

GODKJENNING AV REFERAT OG EVENTUELLE VEDTAK FATTET SIDEN FORRIGE MØTE 

- Godkjenning av referat: Referat fra ordinært forbundsstyremøte nr. 1, 13. mars 2023. Delt 
på Teams og lagt ut på websiden. 

- Godkjenning av vedtak fattet på mail, som skal protokollføres i referat fra 
forbundsstyremøte: Ingen 

- Protokollførsel av vedtak fattet i AU: Ingen 
- Godkjenning av fremmøtte fra administrasjonen og ny referent: Det er ønskelig at flere fra 

administrasjonen deltar på styremøter fremover.  
o Nadja Olsen deltar som økonomiansvarlig. Hun vil presentere sak O-3 og være 

tilgjengelig for spørsmål relatert til sitt ansvarsområde.  
o Thea Halgard deltar som organisasjonsansvarlig og referent. Dette er ikke i henhold 

til vedtatte forretningsorden, men et ønske fra president og fungerende 
generalsekretær. 

o Jørgen Benestad-Johansen deltar som sportssjef amerikansk fotball. Han vil 
presentere sak nr. 2.  

 

MERK: Tiden ble knapp og styret godkjente underveis i møtet endring i rekkefølgen av sakene slik 
at man kom gjennom mest mulig. Sakene i referatet er ført iht. opprinnelig saksliste. 

 

RAPPORTERINGS- OG ORIENTERINGSSAKER (Saksnr.: O-1, O-2, osv.) 

O-1.  Statusrapporter fra seksjoner og utvalg  
• Saksopplysninger: Våre fire seksjoner har forberedt korte innlegg for å gi en 

oppdatering til resten av styret om hva som har skjedd i deres idrett siden sist.  

OPPSUMMERING 

Amerikansk fotball: 

• Jobber nå i sluttfasen av prosjektet Ungdomsløftet, støttet av Sparebankstiftelsen – 
se sak O-4.  

• Har gjennomført konkurransesesong, men opplever fortsatt synkende medlemstall. 
Seniorfotball preget av lag som trekker seg, men fullførte Eliteserien med Oslo 
Vikings på topp. D2 er i gang og lag som har trukket seg holder aktiviteten oppe med 
treningsleirer osv. 

VEDTAK: 

Styret godkjenner referat fra forrige ordinære styremøte. 

Styret godkjenner fremmøtte fra administrasjonen og ny referent. 
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• Nye konsepter testes på juniornivå. Her forsøker man å gjennomføre så mye aktivitet 
som mulig. Man gjør tilpasninger fra 9er til 7er-kamper der det ikke er nok spillere, 
gjennomfører camps, og har innført Campetitions – en blanding av treningsleir og 
kamp. Virker som lag og klubber er fornøyd. Tiltak skal evalueres ved slutten av 
sesongen. 

• Seksjonen jobber med utarbeidelse og oppdatering av dokumenter. Klubbene 
involvert i møter og høringer. Har fått på plass etiske retningslinjer for tillitspersoner 
og jobber med å skrive om KR. Ønsker å myke opp reglementet noe og åpne for mer 
aktivitet. Seksjonen arbeider også med innspill til strategisamlingen i november. 

• Mantraet nå: mer aktivitet. Så mye aktivitet som klubbene vil ha. 
• Noe endring i utvalgene. 
• Nordisk mesterskap U17 på Jordal om 3 uker. Laget har spilt treningskamp mot 

Storbritannia og ser frem til turnering med de Nordiske lagene. 

Cheer: 

• Avsluttet forrige sesong med rekorddeltakelse på Summer Open og flott 
Mini/Peewee-arrangement. God stemning og godt gjennomførte arrangementer. 

• Har gjennomført talentsamling for performance cheer pom for første gang, og har nå 
tatt ut første landslag på flere år. Spennende utvikling. 

• VM i USA i april var to dager med tøff konkurranse for seniorlagene våre, men vi 
endte på pallen med begge lag. Imponerende prestasjoner. Lagene for VM 2024 ble 
tatt ut i helgen. 

• EM i Verona var veldig givende, spesielt for performance cheer (dans). For første 
gang hadde vi to pom-lag med i finalen og fikk veldig gode tilbakemeldinger fra 
dommerne. Gode resultater for cheerleading også, men mer «stang ut» for noen av 
lagene som hadde håpet på bedre resultater. Totalt 23 norske lag med, 17 lag videre 
til finale dag to, endte med 7 medaljer. 

• Oppstarten i høst viser økning i lag i laveste alderskategorier. Endringer i aldersregler 
og innføring av flere kategorier, gjør at det ser ut til å være noe nedgang i senior-lag, 
men opplever i stor grad at utøverne er med. 

• Trollcheer er fortsatt veldig populært. Kombinert trenerkurs og camp for de yngste 
utøverne, avholdes i klubb med instruktører fra trenerpool. Mye planlagt hele 
høsten. 

• Trenersamling for sjette gang i overgangen sept/okt. Stadig økende deltakelse – i år 
er 270 trenere påmeldt. 

Disk: 

• Ny nestleder og nytt seksjonsmedlem. Bedre bemanning nå enn noen gang. 
• Har hatt 7 seksjonsmøter så langt – med representanter fra administrasjonen på 

hvert møte. Protokoller er lagt ut på nett. Ytterligere 3 møter planlagt før jul.  
• Har også hatt 2 strategisamlinger for å lande overordnet strategi for seksjon disk og 

har landet noen mål med «Idretten Vil» som utgangspunkt. Organisasjon, klubb, 
anlegg, bredde og topp er viktige punkter. Vil gjøre klubbene i stand til å tilby 
mer/bedre aktivitet. Tar med dette inn i strategisamlingen til NAIF.  
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• Dialog med flere aktører i miljøet for å kartlegge utfordringer og muligheter i miljøet, 
og bedre samarbeid. 

• Planlegger litt annerledes klubbledersamling. Har vært negativt og lite konstruktivt 
tidligere. Ønsker en positiv ramme på arrangementet og legger opp til mer 
workshops og sosialt samvær. 

• NM som del av NM-veka i år. Med livesending på NRK – 4 timer fra finalen – og 
Kristoffer Hivju som kommentator. Nidaros arrangør. Dette var god promosjon. 

• NCer i år med variabel kvalitet. Lite tilstedeværelse fra seksjonen og forbundet. Har 
et stykke arbeid å gjøre her. 

• EM – god deltakelse og noen medaljer, men har litt å hente i prestasjonene. 

Lacrosse: 

• Endring i seksjonsledelsen: Olav Strand Ruud ny fungerende nestleder. 
• Mye aktivitet gjennomført:  

- Seriespill og NM. Saints Lacrosse vant herreklassen, Christiania Lacrosse 
vant dameklassen.  

- Sixes-turnering for herrer ble arrangert på initiativ fra klubber. 
- EuroLax Sixes Cup i Ghent, Belgia, i juni. Norge vant herreklassen. 
- Deltakelse i Ken Galuccio cup. Her sender landene sitt beste klubblag. 

Norge vant herreklassen (Saints Lacrosse). De norske damene tok 6 plass.  
• Landslagene har arrangert åpne camper for både damer og herrer. Damene jobber 

nå mot EM 2024. 
• Internasjonale diskusjoner rundt endringer i regler om nasjonalitet ved deltakelse på 

landslag for i EM og VM. Anser dette som justeringer i forbindelse med at lacrosse 
kanskje kommer med til OL 2028. Mye motstand mot regelendringene i resten av 
Europa, men kan gi Norge en mye bedre sjanse for å komme med i OL. 

• Omfattende regelendringer på dame-siden. Seksjonen har avholdt webinar om dette 
med dommere, og med klubbledere. Dommerkurs i helgen. 

• 2 digitale klubbledersamlinger avholdt. Har bl.a. snakket mye om rekruttering. 
• Studentidrettslekene er rett rundt hjørnet. 
• Litt utfordringer med mye ad hoc arbeid fordi man er så få i seksjonsledelsen.  

 

O-2.  Statusrapport fra administrasjonen 
• Saksopplysninger: Fungerende generalsekretær vil oppdatere styret om hvilke 

områder de ansatte jobber med, administrasjonen ansattsamling, og status på 
ansettelsesprosesser.  

OPPSUMMERING 

Fungerende generalsekretær Thomas Kejser-Lervik forteller at det dessverre har vært en del sykdom 
på kontoret og at spesielt lacrosse har merket mangel på kapasitet. Dette er veldig beklagelig, og 
man jobber med å komme ovenpå her. Det er til tross for dette gjennomført mye aktivitet i perioden 
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og det jobbes kontinuerlig med utvikling av eksisterende og nye prosjekter. Administrasjonen har 
hatt en vellykket ansattsamling i høst og er klare for ny sesong. 

To nye ansatte er på vei inn. En 30% stilling som økonomimedarbeider er utlyst som 12 måneders 
engasjement og søknadsbehandlingen er i gang. Og Nathalie Brøndrup er engasjert i en 30% 
prosjektstilling som utviklings- og toppidrettsansvarlig for cheerleading. Hun vil fungere som 
bindeledd til WANG Toppidrett i forbindelse med økt felles satsning på cheer i Norge. 

Fremover har NAIF et stort prosjekt i EM cheer på planen og en ansatt som skal ut i mammaperm, og 
henter i den forbindelse inn to vikarer som skal ta seg av forefallende administrativt arbeid.  

 

O-3.  Statusrapport økonomi  
• Saksopplysninger: Økonomiansvarlig i forbundet vil presentere en oppdatert 

regnskapsrapport, inkludert eventuelle overskridelser, og gi en rask status per 
seksjon.  

OPPSUMMERING 

Forbundets økonomiansvarlig Nadja Olsen legger frem regnskapsrapport fra perioden. Ingen 
overraskelser for styret og ingen behov for videre diskusjon. 

 

O-4.  Status Ungdomsløftet – amerikansk fotball  
• Saksopplysninger: Amerikansk fotball orienterer om sluttfasen av prosjektet 

Ungdomsløftet. 

OPPSUMMERING 

Forbundets sportssjef for amerikansk fotball Jørgen Benestad-Johansen orienterer om prosjektet 
Ungdomsløftet. Støtte fra Sparebankstiftelsen innvilget i 2020, men på grunn av pandemien kom ikke 
selve prosjektet i gang før i 2021. Det er penger igjen på dette prosjektet, så NAIF går i dialog med 
stiftelsen for å forlenge perioden for bruk av tildelte midler. 

Ungdomsløftet er et prosjekt som ble satt i gang for å engasjere de yngste årsklassene i 
lavterskelaktivitet, redusere utstyrspress og reise, og utvikle trenere med hjelp av trenermentorer. 
Det er jobbet hardt med dette prosjektet og man har tilegnet mye nyttig lærdom som tas med i 
videre tiltak. Det arrangeres nå årlig juniorturnering med overnatting og man jobber med å få til 
lokale turneringer jevnlig.  
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O-5.  Presentasjon: EM Cheer 2024 
• Saksopplysninger: Fungerende generalsekretær presenterer EM cheer 2024. 

DENNE SAKEN BLE UTSATT GRUNNET MANGEL PÅ TID. 

 

O-6.  Strategisamling 10.-11. november 2023 
• Saksopplysninger: Presidenten orienterer om bakgrunnen og overordnet plan for 

strategisamlingen 2023 – hvem er NAIF og hva skal vi fokusere på fremover? 

OPPSUMMERING 

Forbundsstyret og administrasjonen i NAIF skal arbeide sammen om å definere et utkast til 
forbundets strategi. Denne skal være basert på NIFs gjeldende strategiplan «Idretten Vil», og innspill 
fra seksjonene og de ansatte. En representant fra NIFs utviklingsavdeling vil bidra i prosessen. 
Forbundets strategiplan er en av sakene som tas opp på forbundstinget 2024.  

 

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER (Saksnr.: 1, 2, osv.) 

1. Status idrettsregistrering – amerikansk fotball er under 1500 aktive 
medlemmer 

• Saksopplysninger: Idrettsregistreringen for 2022 viser god vekst i disksport og 
cheerleading, men nedgang i både lacrosse og amerikansk fotball. For amerikansk 
fotball innebærer dette at grenen havner under grensen på 1500 aktive medlemmer 
og dermed mister sitt rammetilskudd for det kommende året. 

• Saksinnstilling: Forbundsstyret godkjenner at amerikansk fotball kan budsjettere 
innenfor de samme rammene som tidligere for 2024.  

OPPSUMMERING 

Kort gjennomgang av fungerende generalsekretær.  

Gledelig vekst i disksport, såpass at man opplever noe «voksesmerter», men seksjonen jobber godt. 
En liten økning i cheerleading, hvor det jobbes med å tilpasse konkurransetilbudet til et økt antall lag 
på flere nivåer i miljøet. Lacrosse opplever en liten nedgang, noen flere aktive kvinner enn menn. 
Utfordring for amerikansk fotball som nå havnet under 1500 medlemmer og dermed mister 
rammetilskuddet for 2024. Det jobbes med tiltak for å få medlemstallet over grensa og dermed 
hente inn tilskudd igjen i 2025. 

 

 

KONKLUSJON: 

Styret godkjenner at seksjon amerikansk fotball budsjettert som vanlig i 2024.  
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2. Prosjekt flaggfotball (innkommet sak: Seksjon amerikansk fotball) 
• Saksopplysninger: Flaggfotball er en form for amerikansk fotball med enklere regler 

og mindre utstyr, som gjør at grenen enklere kan tas opp i idrettslag og det er 
billigere å delta. Amerikansk fotball ønsker å igangsette en satsning på flaggfotball 
for å etablere grenen i Norge og bruke dette i rekrutteringsarbeidet. Det er ønskelig 
å søke midler til prosjektet gjennom Gjensidigestiftelsen e.l., men det haster å få 
prosjektet på plass. Seksjonen ber dermed om ekstra bevilgning i 2024. 

• Saksinnstilling: Forbundsstyret vedtar å gi ekstraordinær bevilgning til amerikansk 
fotball sitt flaggfotballprosjekt. 

OPPSUMMERING 

Forbundets sportssjef for amerikansk fotball Jørgen Benestad-Johansen legger frem planen for 
prosjektet Flaggfotball. Mye reasearch er lagt ned for å kartlegge trend, behov/utfordringer og 
mulige suksessfaktorer for dette prosjektet. Seksjonen ber om 1 million kroner i oppstartsmidler. 

Amerikansk fotball har havnet under grensen for tildeling av midler (1500 medlemmer) i 2022 og 
mister sitt rammetilskudd. Dette betyr betraktelig nedgang i inntekt fom. 2024 dersom trenden ikke 
snur. Flaggfotball er en enkel gren som kan brukes som et tillegg til vanlig tackle-fotball. Det er 
enklere å forstå, krever mindre utstyr og lettere å sette i gang med enn tackle-fotball. Her ser man 
for seg å jobbe målrettet med å etablere flaggfotball som egen gren i Norge i løpet av en 
prosjektperiode på 1-3 år avhengig av evaluert fremdrift. Gjennom samarbeid med NFL-flag 
planlegges tilgjengeliggjøring av materiell og utstyr, og man vil ansette en dedikert prosjektleder som 
skal drive tiltaket mot mål ved utstrakt promosjon og aktivitetsledelse. 

Forbundsstyret diskuterte hva dette vil bety for den økonomiske situasjonen til forbundet som 
helhet, eventuelle konsekvenser for tildeling av midler til de andre idrettene og hvorvidt dette 
prosjektet kan bidra til økt vekst i seksjonen som dermed sikrer fremtidig rammetilskudd. 
Forbundsstyret ser potensiell merverdi i prosjektet i form av flere åpne dører hos 
samarbeidspartnere og muligheten for erfaringsoverføring mellom idrettene. 

 

 

  

VEDTAK: 

Styret godkjenner forslag om ekstra tilskudd på 1 million kroner til seksjon amerikansk fotball 
for å sette i gang prosjekt Flaggfotball, da dette anses som et tiltak som er ment å bidra til 
direkte medlemsvekst og dermed sørge for at seksjonen havner over grensen på 1500 
medlemmer for å sikre fremtidig rammetilskudd.  

Styret ber om statusrapporter på hvert styremøte gjennom prosjektperioden. 



 

 
8 

3. Sponsing på forbunds- og seksjonsnivå (innkommet sak: Seksjon 
disksport) 

• Saksopplysninger: Realistisk å ansette noen i stilling her, evt å finne noen som kan ha 
det som en del av sin stilling? 

• Saksinnstilling: Gode innspill, men organisasjonen har per dd. ikke kapasitet til å 
fokusere på dette. Tas til etterretning og noteres til diskusjon til neste høst.  

OPPSUMMERING 

Seksjonsleder disksport Morten Ro Kolle gjør rede for forslaget – her ønsker seksjonen å kaste 
søkelyset på behovet for mer innsats i arbeidet med sponsormidler. Forbundsstyret ønsker at man 
ser nærmere på dette på sikt, men det mangler en mer overordnet plan og kompetanse til målrettet 
arbeid på dette området. Flere av våre landslag jobber med dette på eget initiativ og seksjon disk 
anbefales foreløpig til å gjøre det samme. 

 

 

 

4. Fokus på kommunikasjon (innkommet sak: Seksjon disksport) 
• Saksopplysninger: Dette er et område hvor vi har et stort potensiale. Nettsiden til 

NAIF bør vurderes endret for å få mer fokus på forbund og de ulike grenene. For 
disksport sin del er det store utfordringer på kommunikasjonssiden ved at vi ikke 
klarer å formidle aktiviteter eller annen informasjon på en god nok måte. Finnes det 
en egen kommunikasjonsstrategi, eller er det noe vi burde fått laget? 

• Saksinnstilling: Gode innspill. Dette må imidlertid gjennomarbeides for NAIF som 
helhet. Noteres til strategisamling og videre utredning når organisasjonen faller mer 
til ro [estimert tid/dato?]. 

OPPSUMMERING 

Seksjonsleder disksport Morten Ro Kolle gjør rede for forslaget – her ønsker seksjonen å kaste 
søkelyset på behovet for mer innsats i arbeidet med kommunikasjon. Forbundsstyret ønsker at man 
ser nærmere på dette på sikt, men det mangler en mer overordnet plan og kompetanse til målrettet 
arbeid på dette området. Seksjon amerikansk fotball har nettopp satt i gang en egen satsning på 
dette i påvente av en samlet strategi. Seksjon disk anbefales til å utrede om de kan gjøre det samme. 

  

KONKLUSJON: 

Forbundsstyret ønsker å se hvordan dette innsatsområdet passer inn i NAIFs overordnede 
strategi. Hva er NAIFs strategiske tilnærming til sponsorarbeid? 

Fullstendig diskusjon av saken utsettes til strategisamlingen 10.-11. november. 
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5. NM Cheer – hva er konsekvensen hvis prosjekt NM cheer økonomisk 
flyttes fra avd. 1 til avd. 2? (innkommet sak: klubb) 

• Saksopplysninger: Dette er et spørsmål som har vært oppe gjentatte ganger på 
Forbundstinget og klubbledersamling. I dette tilfellet er det en klubb som etterlyser 
en utredning som de mener ble lovet på Klubbledersamling for seksjon cheer 2022. 
Administrasjonen finner ikke diskusjonen i referatet fra Klubbledersamling 2022, 
men har sammenfattet en kort oversikt, se vedlegg. 

• Saksinnstilling: Forbundsstyret gir generalsekretæren mandat til å utarbeide et 
utkast til svar på bakgrunn av administrasjonens oversikt. Svaret godkjennes av 
presidenten og seksjonsleder cheer før utsendelse. 

OPPSUMMERING 

Seksjonsleder cheer Liv Brurberg Hansen innleder. Dette er et spørsmål som har vært oppe flere 
ganger i seksjon cheer og det er vanskelig å gi et oversiktlig svar på. Det er en kompleks 
problemstilling iom. at NM cheer skiller seg fra forbundets andre NM på flere måter, blant annet ved 
at flere ansatte er involvert. Administrasjonen bidrar til diskusjonen med en utredning av kostnader 
som per dd. ikke hensyntas i prosjektbudsjettet fordi de går under avdeling 1.  

 

 

 

6. Rollebeskrivelser for tillitsvalgte i NAIF 
• Saksopplysninger: For å rekruttere til posisjoner i forbundets styre og øvrige utvalg er 

det utarbeidet rollebeskrivelser som kan benyttes for å orientere kandidater om 
ansvar, oppgaver og forventninger til styret og ulike posisjoner i styret/utvalg. 

• Saksinnstilling: Forbundsstyret vedtar vedlagte rollebeskrivelser. 

KONKLUSJON: 

Forbundsstyret ønsker å se hvordan dette innsatsområdet passer inn i NAIFs overordnede 
strategi. Hva er NAIFs strategiske tilnærming til informasjons- og kommunikasjonsarbeid? 

Fullstendig diskusjon av saken utsettes til strategisamlingen 10.-11. november. 

KONKLUSJON: 

Forbundsstyret ønsker at administrasjonen setter opp et støttedokument som seksjonslederen 
kan ta med seg til klubbledersamling cheer for å forsøke å gi et helhetlig svar på spørsmålet. 
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OPPSUMMERING 

På grunn av begrenset tid ble det ikke anledning til felles gjennomgang på møtet, men 
saksdokumentet ble sendt ut i forkant og presidenten oppfordrer til å komme med innspill innen gitt 
frist.  

 

 

 

7. Budsjettprosess i NAIF 
• Saksopplysninger: Fungerende generalsekretær presenterer et nytt forslag til 

budsjettprosess med foreslått tidslinje. 
• Saksinnstilling: Forbundsstyret vedtar presenterte budsjettprosess. 

OPPSUMMERING 

Fungerende generalsekretær Thomas Kejser-Lervik går raskt gjennom ønsket prosess. Lite endring fra 
tidligere praksis, men noe tydeligere arbeidsfordeling og mer definert arbeidsperiode.  

 

 

 

8. Fremtidige rapporter til forbundsstyremøter i NAIF 
• Saksopplysninger: For å gi forbundsstyret tilstrekkelig innsikt og beslutningsgrunnlag 

er det ønskelig at administrasjonen utarbeider jevnlige rapporter som 
tilgjengeliggjøres styret. 

• Saksinnstilling: Forbundsstyret gir administrasjonen i oppgave å utarbeide forslag til 
rapportoppsett som skal presenteres ved neste ordinære styremøte (12. desember 
2023), og som skal baseres på vedlagte liste over foreslåtte punkter og diskusjoner 
om satsningsområder ved forbundets strategisamling (10.-11. november 2023). 

VEDTAK: 

Forbundsstyret skal se nærmere på dette i etterkant av møtet og komme med eventuelle 
tilbakemeldinger innen fredag 29.09 kl. 12.  

Dersom ingen innspill kommer, regnes dette dokumentet vedtatt og sendes til valgkomiteen.  

VEDTAK: 

Forbundsstyret vedtar presenterte budsjettprosess. 
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OPPSUMMERING 

Fungerende generalsekretær Thomas Kejser-Lervik går raskt gjennom et lite utvalg av 
rapporteringsmuligheter forbundet har via idrettens systemer, og ber styret ta med seg dette inn i 
strategiprosessen for å se på hvilke rapporter man ønsker for å holde seg oppdatert om fremdrift på 
satsningsområdene som velges i overordnet strategi for forbundet. 

 

 

9. Endring av RETNINGSLINJER FOR OPPFØRSEL I KONKURRANSER, vedtatt 
i FS-møte 16. februar 2018 (innkommet sak: Seksjon amerikansk 
fotball) 

• Saksopplysninger: Vi ønsker å endre teksten "Vi ønsker engasjement under kamper, 
men vi skal ta hensyn til alle. Det betyr at forbundet sier nei til støyende 
instrumenter på sine arrangementer. Som: Trompet, sirener, trykkluft-horn, bjeller 
og lignende." til "Vi ønsker engasjement under kamper, men vi skal ta hensyn til alle. 
Det betyr at forbundet sier nei til forstyrrende og støyende instrumenter på sine 
arrangementer. Samtidig ønsker NAIF å legge til rette for at våre medlemsidretter 
kan få beholde sin historiske og kulturelle egenart, og vi vil derfor med et særskilt 
unntak godkjenne trompeter, trommer og bjeller på amerikansk fotball-
arrangementer."  

• Saksinnstilling: Forbundsstyret godkjenner endringene som beskrevet. 

OPPSUMMERING 

Presidenten innleder diskusjonen. Dette er et vedtak fra 2018. Seksjonsleder amerikansk fotball har 
tatt dette opp i et tidligere styremøte for å forespørre endringsmuligheter og fikk da beskjed om å ta 
det tilbake til seksjonen for diskusjon, og eventuelt komme tilbake til forbundsstyret med et konkret 
forslag til endring av vedtaket. Dette er et konkret endringsforslag. 

 

 

KONKLUSJON: 

Forbundsstyret tar innspillet med seg til videre diskusjon på strategisamlingen 10.-11. 
november. 

VEDTATT: 

Forbundsstyret godkjenner endringene som beskrevet. 
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